



Notification regarding the electronic Apostille Programme (e-APP)

The Permanent Bureau of the HCCH is pleased to inform the Competent Authorities designated under the *Convention of 5 October 1961 Abolishing the Requirement of Legalisation for Foreign Public Documents* (Apostille Convention) of a new implementation of the e-APP.

Greece

Greece has commenced issuing e-Apostilles, with the following conditions:

1. An e-Apostille may be issued on a [Certificate of family status](#), [Birth certificate](#), [Birth certificate \(copy of birth register\)](#), [Certificate of nationality](#), [Certificate of guarantor relatives](#), [Marriage certificate](#), [Civil partnership certificate](#), and a [Death certificate](#), when issued in digital format via the platform [gov.gr](#).
2. e-Apostilles will be issued via [gov.gr](#), the Single Digital Portal of the Greek Public Administration.
3. e-Apostilles have been issued by Greece since 17 July 2023.
4. Apostille Certificates for other types of public documents continue to be issued in paper form by the designated Competent Authorities of the Greek Government: the Decentralized Administrations, the Regions and the First Instance Courts.

Greece has implemented an e-Register, with the following conditions:

1. The e-Register is available at [Electronic apostillisation of The Hague \(e-Apostille\) / Verify an e-Apostille - Gov.gr \(www.gov.gr\)](#).
2. e-Apostilles issued after 17 July 2023 will be available for verification on the e-Register.
3. Apostille Certificates issued in paper form are not recorded in the e-Register and may only be verified by directly contacting the Competent Authority.
4. Both the e-Apostille and the underlying public document are recorded in the e-Register.

For more information on e-Apostilles in Greece, please visit: [Electronic apostillisation of The Hague \(e-Apostille\)](#)

For more information on the e-APP, please visit the [Apostille Section](#) of the HCCH website.

The Hague, 4 August 2023

No 1 of 2023



Notification concernant le Programme Apostille électronique (e-APP)

Le Bureau Permanent de la HCCH a le plaisir d'informer les Autorités compétentes désignées en vertu de la *Convention du 5 octobre 1961 supprimant l'exigence de la légalisation des actes publics étrangers* (Convention Apostille) d'une nouvelle mise en œuvre de l'e-APP.

Grèce

La Grèce a commencé à émettre des Apostilles électroniques, selon les conditions suivantes :

1. Une e-Apostille peut être émise pour un [certificat de situation familiale](#), un [acte de naissance](#), un [acte de naissance \(copie du registre des naissances\)](#), un [certificat de nationalité](#), une [attestation de lien de parenté](#), un [acte de mariage](#), un [acte de partenariat civil](#) et un [acte de décès](#), lorsqu'ils sont émis sous forme numérique via la plateforme [gov.gr](#).
2. Les e-Apostilles seront émises via [gov.gr](#), le Portail numérique unique de l'administration publique grecque.
3. Les e-Apostilles sont émises depuis le 17 juillet 2023.
4. Les Apostilles pour d'autres types d'actes publics continuent d'être émises sous forme papier par les autorités compétentes désignées par le gouvernement grec : les administrations décentralisées, les régions et les tribunaux de première instance.

La Grèce a mis en place un e-Registre, selon les conditions suivantes :

1. L'e-Registre est disponible sur le site web de [L'Apostille électronique de La Haye \(e-Apostille\) / Vérification d'une e-Apostille - Gov.gr \(www.gov.gr\)](#).
2. Les e-Apostilles émises après le 17 juillet 2023 seront disponibles pour vérification sur l'e-Registre.
3. Les Apostilles émises sous forme papier ne sont pas enregistrés dans l'e-Registre et ne peuvent être vérifiés qu'en contactant directement l'Autorité compétente.
4. L'e-Apostille ainsi que l'acte public sous-jacent sont enregistrés dans l'e-Registre.

Pour plus d'informations sur les e-Apostilles en Grèce, veuillez consulter : [Apostilles électroniques de La Haye \(e-Apostille\)](#).

Pour plus d'informations sur l'e-APP, veuillez consulter l'[Espace Apostille](#) du site web de la HCCH.

La Haye, le 4 août 2023

No 1 de 2023